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Inavguracija dekana Fakultete za kmetijstvo in biosistemske vede UM

Nagovor dekana

Spoštovani gospod rektor Univerze v Mariboru prof. dr.
Zdravko Kačič, dekani in prodekani fakultet UM, prodekan
oddelka za agronomijo prof. dr. Denis Rusjan, akademski
zbor, cenjeni predstavniki gospodarstva, študenti in gostje! V
čast mi je, da danes vsi skupaj praznujemo dan Fakultete za
kmetijstvo in biosistemske vede Univerze v Mariboru.

Odkar sem sprejel službo na FKBV, spoznavam, da je to
pravo mesto za delovanje na pedagoškem, raziskovalnem in strokovnem kmetijskem
področju. V mnogih pogledih se zdi, da je moje dosedanje poklicno delo potekalo v
pripravah na to zahtevno in odgovorno mesto dekana. Dovolite mi torej, da vam povem
nekaj o poti, ki me je pripeljala do sem.

Skoraj vse svoje življenje sem deloval v različnih akademskih ustanovah doma in tudi v
tujini ter sodeloval s sodelavci v različnih delovnih okoljih. Poznam jih in jih cenim. Moč
črpam iz vseh dosedanjih spoznanj in izkušenj. Spoštujem trdo delo, odločnost in
zavezanost k odličnosti.

Pridobil sem diplomo iz veterinarske medicine, nato deloval na različnih strokovnih in
znanstvenih področjih v čebelarstvu, in to na raznih delovnih mestih. Vzljubil sem
svobodo mišljenja, raziskovanja in ustvarjalnosti, ki jo nudi akademsko okolje na
fakultetah in univerzah doma in v tujini. Z veseljem se kot sodelavec akademskega
zbora pridružujem vodenju Fakultete v vlogi dekana.

Fakulteta za kmetijstvo in biosistemske vede spodbuja bodoče strokovnjake in
znanstvenike, da z voljo in veseljem do učenja prispevajo k razvoju lokalne družbene
skupnosti in tudi širše. Moto naše Fakultete pojasnjuje predanost profesorjev,
strokovnega osebja in študentov v prizadevanju za poučevanje in učenje. Cilj delovanja
Fakultete je sodelovati pri formiranju in vzgoji strokovnjakov, raziskovalcev in
znanstvenikov, da z akademskimi znanji v teoriji in praksi prispevajo k napredku
sodobnega načina življenja.

Fakulteta in Univerza v celoti težita k odličnosti naših študijskih programov.
Diplomantom dajeta potrebna znanja in sposobnosti, da se prilagodijo na številna
strokovna in znanstvena področja, na katerih bodo delovali na svoji nadaljnji karierni
poti. Naše poslanstvo je izobraziti strokovnjake, ki so pripravljeni prevzeti aktivno vlogo
pri napredku kmetijske stroke in znanosti. Tudi v prihodnje bomo na naši Fakulteti
spodbujali spopadanje z domačimi strokovnimi izzivi na področju kmetijstva in krepili
sodelovanje s kmetijami in kmetijskimi organizacijami doma ter iskali interakcije s
sodelovanjem študentov in profesorjev v mednarodnem okolju.
Zavzemal se bom za zagotavljanje ustvarjalnega miru in materialno gotovost zaposlenih,
torej sodelavcev. To je osnova, da bomo uspešni pri prenosu veščin učenja, oblikovanja
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in izpopolnjevanja eksperimentalnih tehnik, izvajanja pravilne analize podatkov ter pri
razvijanju kritičnega mišljenja. Za izobraževanje na katerikoli stopnji so seveda bistveni
dobri učitelji. Ti so boljši poslušalci kot govorci, dialog pa je dragocenejše učno orodje
kot monolog.

Prizadeval si bom za izpolnjevanje poslanstva, ki ga imamo zaposleni na Fakulteti, da
vsak študent čuti, da je samostojen in lahko nekaj prispeva na svojem strokovnem ali
znanstvenem področju. Fakulteta naj omogoči pot do rasti v sodelovanju in odpiranju
varnega in ustvarjalnega okolja za študente.

Delovna mesta v kmetijstvu zahtevajo trajno izobraževanje in usposabljanje. Teh
delovnih mest pa ne bo, če ne bo usposobljenih strokovnjakov, ki bi jih bili pripravljeni
zapolniti. Nova delovna mesta zahtevajo visoko izobrazbo in glede na sedanje razmere
v kmetijskem sektorju predvidevamo potrebo po fakultetno izobraženih kadrih.
Diplomanti z ustreznimi raziskovalnimi izkušnjami bodo tako bolj dejavni na področju
znanosti in razvoja. Nadgradnja naše raziskovalne komponente bo glavna prednostna
naloga. Raziskave se hitro spreminjajo in naše raziskave na področju kmetijstva bi
morale odražati te spremembe.

Domneva se, da tehnološki napredek v prihodnjem obdobju ne bo izhajal le iz odkritij
novih znanj, temveč iz vzpostavljanja povezav med že obstoječimi zbirkami znanj. Naš
raziskovalni program bo zato moral odražati, kdo smo, kaj smo in kje smo na področju
kmetijske stroke, raziskovanja in znanosti. Kolikor je mogoče, si bom prizadeval, da
bodo naše raziskovalne prednostne naloge edinstvene za našo skupnost.

Vesel sem neverjetnega potenciala profesorjev, strokovnjakov, strokovnih sodelavcev in
študentov, ki skupaj tvorimo mali kampus Univerze. Ta naša skupnost ima vse –
prijazna je vsem sodelavcem, študentom in obiskovalcem, je dostopna tudi z javnim
prevozom, obdaja nas enkratno kmetijsko in naravno okolje. Skratka, imamo potenciale,
da postanemo vznemirljiva, raznolika, svetovljanska skupnost, in nameravam storiti vse,
kar je v moji moči, da to skupaj uresničimo.

Predvidevam, da bomo profesorji in celotno osebje, ki tukaj živimo in ustvarjamo, skupaj
s študenti in zunanjimi sodelavci gradili živahno akademsko skupnost. S hvaležnostjo in
z gorečim zavzemanjem, da uresničim cilje, ki sem si jih začrtal, in naloge, ki sem jih
sprejel od rektorja naše Univerze, sprejemam mesto dekana FKBV.

Mojemu predhodniku na mestu dekana naše Fakultete, prof. dr. Branku Krambergerju,
pa se želim zahvaliti za njegovo vodenje Fakultete in dosežene uspehe v zadnjih 8 letih.
Hvala vam!

Aleš Gregorc
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